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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 4.12. 2015  v RKD
v Sučanoch.

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom
kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n os ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :

Funkcionári Obce a OcÚ:
1.   Ing. Vladimír Plžik -   starosta obce 
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu
3.   Mgr. Lenka Orelová               -   hlavná kontrolórka obce

P o s l a n c i :   
1. Ing. Peter Belica
2. Mgr. Veronika Ďaďová                        
3. Martin Rybár  
4. Ing. Eva Bencová 
5. JUDr., Mgr. Peter Belica
6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH
7. Mgr. Róbert Kováč
8. Jaroslav Makovník  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Ing. Ján Jamriška  
11.  Bc. Ján Adamovský 

Ostatní prítomní:
1.  Daniela Ligačová -   zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička

Hostia:  
                - viď prezenčná listina

                                                                                                                                         
P r o g r a m :
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice
3. Správa o plnení uznesení OZ
4. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií
5. Dodatok č. 1 Rokovaciemu poriadku OcZ
6. Doplnok zásad odmeňovania poslancov OcZ a ďalších osôb
7. Správa z vykonanej kontroly
8. Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2016
9. Žiadosť hlavnej kontrolórky
10. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2015
11. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2016 a návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2016-

2018
12. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2004 o miestnych daniach 
13. Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č.2/2012 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady
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14. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa 
na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je obec 
Sučany

15. Návrh dodatku č. 5 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy 
a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany

16. Informácia o projekte Modernizácia sústavy verejného osvetlenia
17. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku / Zámer obce Sučany vypožičať nehnuteľný 

majetok MO Živena Sučany a Kvetoslave Sumkovej, zriadenie vecného bremena 
v prospech NDS/

18. Informácia o zámere výstavby krematória
19. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2016
20. Správa o činností komisií
21. Rôzne
22. Interpelácie
23. Záver

1. O t v o r e n i e  

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie
obecného zastupiteľstva. 
Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci
boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli,
web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.  

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú.

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Bc. Veronika Ďaďová a Bc. Ján Adamovský

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení –   Bc. Veronika Ďaďová a     Bc. Ján
Adamovský
Za: 6  (Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška,  MUDr. Iveta Trnovská
MPH, p. Jaroslav Makovník, p. Martin Rybár )
Proti: 0
Zdržal sa: 2  / Bc. Veronika Ďaďová a Bc. Ján Adamovský/
Neprítomní: 3 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár  

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení – Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár

Za: 6  ( Bc. Ján Adamovský, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Veronika
Ďaďová, Ing. Bencová Eva, Ing. Ján Jamriška)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 / Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár  /
Neprítomní:  3 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./
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S c h v á l e n i e    p r o g r a m u
Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. 
Prednosta požiadal o zmenu v bodoch programu a to body 10. a 11. presunúť až za bod 15.,
nakoľko musia byť schválené najskôr VZN a až potom rozpočet. 

Hlasovanie - schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva:

Za : 8 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  3 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./

3. Správa o plnení uznesení OZ

Prednosta  oboznámil  poslancov,  že  uznesenia  z posledných  zasadnutí  OcZ  sú  všetky
splnené a všetky sa priebežne plnili. 

Hlasovanie – berie na vedomie správu o     plnení uznesení OcZ

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  3 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./

4. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií

Prednosta  oboznámil  poslancov s nutnosťou zmeny Rokovacieho poriadku.  Bolo potrebné
zmeniť  znenie,  nakoľko  je  teraz  určené  že  môže  byť  maximálne   7  členov  komisii,  ale
v prípade  potreby ich môže byť až osem. 
Diskusia:  Ing. Eva Bencová – prečo musí byť znenie 7 až 8 členov, prečo nemôže byť znenie
v rozpätí 3 až 8 členovia. Starosta uviedol, že je to maximálny počet. 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 1 k     Rokovaciemu poriadku komisii

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  3 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD./

5. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku OcZ

Prednosta oboznámil  so zmenami v tomto dodatku, hlavne sa chce dať priestor občanom na
možnosť vystúpenia na zasadnutí a to v pevnom čase od 17,30 do 17,45 hod. 
V prípade  tejto  požiadavky,  možnosť  prerušiť  rokovanie  OcZ  v tejto  dobe  a dať  priestor
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občanom na ich vystúpenie. 
Diskusia:  MUDr.  Iveta  Trnovská,  MPH  –  či  sa  to  bude  striktne  dodržiavať,  ak  tak  len
občanom Sučian
 Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 1 k     Rokovaciemu poriadku OcZ

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p.
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD /
Neprítomní:  2 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /

6. Doplnok zásad odmeňovania poslancov OcZ a ďalších osôb

Prednosta  oboznámil  poslancov s nutnosťou doplnenia zásad odmeňovania poslancov OcZ
a ďalších  osôb,  hlavne  sa  jedná  o odmeňovanie  poslancov  za  činnosť  v komisiách
vymenovaných starostom / inventarizačná, výberové/. 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie – za schválenie Doplnku zásad odmeňovania poslancov OcZ a     ďalších osôb

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  2 / Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /

7. Správa z vykonanej kontroly

 Hlavná kontrolórka oboznámila poslancov so správou z vykonanej kontroly poskytovania 
dotácií za rok 2014. Táto správa bola odoslaná poslancom a tak mali možnosť sa s ňou 
oboznámiť. Kontrolou boli zistené viaceré nedostatky /termíny na predkladanie žiadosti, 
prílohy žiadosti, zúčtovania dotácií/. Na základe tejto kontroly bolo navrhnuté nové VZN 
o poskytovaní dotácií, ktoré aj bolo schválené. 
Starosta pripomenul, že zodpovední pracovníci boli oboznámení s výsledkami kontroly, boli 
poučení ako majú postupovať pri preverovaní jednotlivých žiadosti. 
Diskusia: Ing. Eva Bencová – ako je myslené, že sú jednotlivé CVČ vyzvané, aby si podávali 
žiadosti o dotáciu
p. Orelová - CVČ dostávali 60% dotácie v prvom polroku a zvyšok až po podaní žiadosti na 
druhý polrok podľa aktuálnemu počtu deti k 15.9. daného roka. Túto žiadosť si nepodali, ale 
na základe ústnej žiadosti im táto dotácia bola v minulosti nakoniec aj tak doplatená. Preto sa 
jednotlivé CVČ vyzývali, aby si túto žiadosť v zmysle VZN obce podali. 
Prednosta oboznámil, že v žiadostiach a vyúčtovaniach dotácií boli stále problémy a takto im 
chceme predchádzať.
Starosta skonštatoval, že na 1 dieťa dávame 60,- € a máme tento systém spravodlivo 
nastavený, len je potrebné CVČ naučiť aby všetko dokladovali a predkladali tam ako je 
potrebné. 
Hlasovanie –  berie na vedomie správu   č. 06/2015 z kontroly dodržiavania VZN č. 1/2013
o poskytovaní dotácií v roku 2014 
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Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., Ing. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 / Mgr. Veronika Ďaďová/
Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica /

8. Plán činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2016Mgr.

Mgr. Orelová  oboznámila poslancov s plánom kontrol na I. polrok 2016. 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie –    schvaľuje plán činnosti hlavnej kontrolórky obce Sučany na I. polrok 2016

Za : 8 ( Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 2 / MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová/
Neprítomní:  1 / JUDr. Peter Belica /

9. Žiadosť hlavnej kontrolórky na výkon práce z domu

Mgr. Lenka Orelová , hlavná kontrolórka,  si podala žiadosť o súhlas na prácu z domu 
v období od 1.l.2016 do 30.6.2016, s tým, že jeden deň v týždni bude fyzicky prítomná aj 
v budove obecného úradu. 
Diskusia: Ing. Peter Belica – kontrolór je volená funkcia na šesť rokov na plný pracovný 
úväzok, každý si musí postaviť priority /výchova dieťaťa alebo práca/, či je pre obec finančne 
únosne aby kontrolór bol doma – nebude súhlasiť s touto možnosťou
Mgr. Róbert Kováč – ako bude schopná skĺbiť funkciu kontrolórky a matky
Ing. Eva Bencová – bola potrebná práce kontrolóra na plný pracovný úväzok, nevie si 
predstaviť ako sa bude  vykonávať práca kontrolóra,  nebude sa vykonávať tak ako je 
potrebné, opatrovanie dieťaťa sa dá riešiť aj ináč /opatrovateľka/, nie je možné vykonávať  
prácu kontrolóra z domu. 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – potrebné je si ujasniť priority, či kariéra alebo výchova 
dieťaťa, musí sa rozhodnúť čo má prednosť, ako kontrolór musí byť vždy k dispozícií. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – zo začiatku bol proti, po preverení skúsenosti s touto prácou, je 
to možné vykonávať aj z domu a nebude proti
Martin Rybár – vieme aké boli problémy v minulosti, kedy sa musela kontrolórka odvolávať
a preto je potrebné vytvoriť všetky podmienky preto, aby táto činnosť mohla byť vykonávaná 
a preto odporúča to skúsiť
Mgr. Orelová – kontrola sa bude uskutočňovať, všetko bude zabezpečené/telefón, fax, 
scaner.,tlačiareň/, ak to nebude fungovať dá sa to zrušiť.

Hlasovanie -  schvaľuje výkon práce hlavnej kontrolórky obce Sučany Mgr. Lenky 
Orelovej doma, na základe predloženej žiadosti, v lehote 1. 1. 2016 až 30. 6. 2016

Za : 6 / Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica /
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Proti: 5 / MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, , Ing. Ján Jamriška, 
Ing. Peter Belica /
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

10. Informácia o zámere výstavby Krematória

Ing. Belica vzhľadom na prítomnosť zástupcu investora podal návrh na zmenu programu - 
bod č. 18 presunúť za bod č. 9 
Hlasovanie – schválenie      zmeny programu -  informácia o     zámere výstavby Krematória

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

Starosta informoval o žiadosti na zriadenie krematória v obci. 
Zástupca firmy informoval poslancov o zámere vybudovať v obci krematórium , hľadajú 
vhodný objekt alebo priestor, ak by to bolo v blízkosti cintorína. Boli by splnené podmienky 
aj o ochrannom pásme t,j. 100 m od obytnej zóny, vybudovaním krematória znižujú sa 
požiadavky na hrobové miesta, ich prevádzka je v Nitre. 
Diskusia: Bc. Ján Adamovský – naša obec je v kotline, už tu máme zápach z chovu hydiny, 
znovu bude len väčší zápach
Ing. Eva Bencová – stavebná komisia už odpovedala, že obec nemá priestory ani pozemky vo 
svojom vlastníctve vhodné na vybudovanie krematória
Starosta požiadal zástupcu firmy aby predložili bližšie informácie o ich činnosti, predložili 
doklady o výške splodín pri fungovaní 
p. Rossa  informoval poslancov, že sa môže uskutočniť inšpekcia v prevádzke v Nitre alebo 
v Žiline, vypracuje štúdiu.
Ing. Vladimír Bulej, PhD – aká veľká bude spádová oblasť pre túto činnosť
p. Rossa – hlavne Turiec, Ružomberok, Dolný Kubín, zlacnie pohreb, vzniknú nové pracovné 
miesta, musí sa zabezpečiť ochrana spodných vôd

Hlasovanie – berie na vedomie informáciu o     zámere výstavby krematória 

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 1 /JUDr. Peter Belica /
Neprítomní:  0

11. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych daniach

Prednosta informoval o dodatku č. 1 k VZN 6/2014 o miestnych daniach, jedná sa o zvýšenie 
sadzby o 0,02 €.
Diskusia: Martin Rybár  - ekonomická komisia odporúča uvedený dodatok schváliť
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Hlasovanie – za    schválenie dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2014 o miestnych 
daniach

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

12. Návrh dodatku č. 2 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady

Starosta informoval o dodatku č. 2 k VZN 2/2012, ktorý napĺňa nariadenie zákona 
o komunálnom odpade a o drobnom stavebnom odpade, kde sa musí vyberať poplatok za 
stavebný odpad. Dávame najnižší možný poplatok, /0,015 €/m3/,  ruší sa možnosť vyviezť 
drobný stavebný odpad do 500 kg bezplatne, v závislosti na túto okolnosť bude musieť obec 
asi zakúpiť aj váhu, lebo sa odpad bude musieť vážiť. 
Mgr. Olbert skonštatoval, že je možné že budú v tejto súvislosti vznikať nové čierne skládky, 
pretože občania nebudú chcieť za odpad platiť. 
Diskusia: Mgr. Róbert Kováč – boli rozpočtované peniaze na rekonštrukciu zberného dvora, 
z týchto peňazí sa váha môže zakúpiť, či sa uvažuje o ďalšom pracovníkovi na zberný dvor
Prednosta – zatiaľ sa o tejto možnosti neuvažovalo
Ing. Eva Bencová – bude potrebné váhu zakúpiť, potreba vysvetľovať občanom o aký odpad 
ide
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – najvýhodnejšie váženie na univerzálnej váhe v menších 
množstvách /fúrik/, nie veľké autá, zabezpečiť osvetu k tejto problematike
Starosta – neuvažuje sa o registračnej pokladni na zbernom dvore, okolnosti ukážu čo bude 
potrebné
Martin Rybár – hlavným problémom teraz je zakúpenie váhy

Hlasovanie  - za schválenie  dodatok č. 2 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady U

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

 15. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2008 o určení miesta a času zápisu 
dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej 
zriaďovateľom je obec Sučany

Starosta predniesol návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2008 o určení miesta a času 
zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej 
zriaďovateľom je obec, podľa ktorej predlžuje sa doba zápisu detí z januára na apríl , pričom 
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uvedený dodatok kopíruje zákon.

Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH – prečo tento dodatok nebol prerokovaný v sociálnej
komisii 
JUDr. Peter Belica – jedná sa o prenesený výkon štátnej správy, zmenila sa vyhláška, ak sa
nezmení VZN aj tak to platí 

Hlasovanie -  za schválenie    dodatku č. 1 k     VZN obce Sučany č. 6/2008 o     určení miesta 
a     času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v     základnej škole, ktorej 
zriaďovateľom je obec Sučany

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  2 / Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška/

16. Návrh dodatku č. 5 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy 
a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany

Prednosta  informoval  o dodatku  č.  5  k VZN  9/2009,  ktorý  sa  musí  schváliť  ohľadom
finančných prostriedkov na činnosť ŠKD a ŠJ pri ZŠ a na činnosť MŠ na rok 2016.
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil

Hlasovanie – za schválenie dodatku č. 5 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky
dotácie  na mzdy  a  prevádzku škôl  a  školských zariadení  zriadených na území obce
Sučany

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  2 / Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška

17. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2015

Prednosta informoval poslancov s návrhom zmeny rozpočtu na rok 2015, ktorý je zverejnený
aj na web stránke obce a doručený bol aj poslancom. 

Diskusia:  nikto sa neprihlásil

Hlasovanie  -  za   schválenie  zmeny  rozpočtu  obce  a  ZŠ  na  rok  2015  v  zmysle
zverejneného návrhu a použitie fondu opráv vo výške 2907,- € na údržbu bytov

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
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Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Ďalej bol podaný návrh na autoremedúru použitia prostriedkov z rezervného fondu, nakoľko
niektoré plánované rozpočtované výdavky boli v skutočnosti nižšie.

Hlasovanie   – za schválenie   autoremedúry uznesenia č. 47/2015 z 23.4.2015 v časti II. e/
zo znenia: 
e/ použitie rezervného fondu vo výške 83 050,- € na kapitalové výdavky v roku 2015 a to na
zhotovenie bronzových tabuliek na Pamätník M. Hodžu vo výške 10 000,- €, kúpu pozemkov
od  Psychiatrickej  liečebne  vo  výške  26  200,-  €,  odkúpenie  budovy  /pavilón  C/  od
Psychiatrickej liečebne vo výške 5 850,- €, rekonštrukciu stĺpa hanby vo výške 6 000,- € a na
rekonštrukciu verejného osvetenia vo výške 35 000,- €.
 na nové znenie:
 e/ použitie rezervného fondu vo výške 75 650,- € na kapitalové výdavky v roku 2015 a to na
zhotovenie bronzových tabuliek na Pamätník M. Hodžu vo výške 3 600,- €, kúpu pozemkov
od Slovenská  republika  -  Psychiatrická  liečebňa Sučany vo výške 26  200,-  €,  odkúpenie
budovy /pavilón C/ Slovenská republika - Psychiatrická liečebňa Sučany vo výške 5 850,- €,
rekonštrukciu stĺpa hanby vo výške 5000,- € a na rekonštrukciu verejného osvetenia vo výške
35 000,- €.

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

18. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2016 a návrh viacročného rozpočtu obce na roky 
2016-2018

Prednosta   informoval  o návrhu  rozpočtu  na  rok  2016  a roky  2017-2018.  Návrh  bol
zverejnený na web stránke obce a bol rozposlaný aj poslancom. Rozpočet bol zostavený ako
vyrovnaný a bol zostavený na úrovni roku 2015. 
Mgr. Orelová , hlavný kontrolór obce zostavila stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2016-
2018 a odporúča  návrh rozpočtu v uvedenom rozsahu schváliť. 
Martin Rybár  - návrh rozpočtu bol prerokovaný v ekonomickej komisii,  aj v závislosti na
rekonštrukciu  verejného  osvetlenia  a ekonomická  komisia  odporúča  zverejnený  návrh
rozpočtu schváliť s navýšením v položke podielové dane +50 000,- € a vo výdajovej položke
na rekonštrukciu verejného osvetlenia +50 000,- €. 
Diskusia:  Ing.  Eva Bencová – dotaz  na programový rozpočet,  nárast  v položke  na vývoz
odpadu, rekonštrukciu ciest a policajné služby. Prednosta odpovedal, že zvýšené náklady na
odpad sú z dôvodu vyššej ceny vysúťaženej vo verejnom obstarávaní ako aj nárasto poplatkov
za uskladeneni stavebného odpadu na skládke Prefa.  
JUDr.  Peter  Belica  –  programový  rozpočet  taktiež  nárast  nákladov  na  energie  verejné
osvetlenie,  niekde  zase  zníženie  ako je  to  možné.  Pani  Ligačová  odpovedala,  že  energie
hradíme v zmysle zmluvy a faktúr. 
Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD.  –  je  za  nový  rozpočet,  hlavne  za  navýšenie  financií  na

–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 14.12. 2015

  

                              10



rekonštrukciu osvetlenia

Hlasovanie -  za schválenie navýšenia rozpočtu oproti zverejnenému návrhu o   navýšenie
v  položke  111  003  podielové  dane  v  príjmovej  časti  o  50  000  eur  a  navýšenie  vo
výdavkovej časti v položke 06.4.0 - 717 rekonštrukcia a výstavba verejného osvetlenia o
50 000 eur

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Hlasovanie  –  za  schválenie  rozpočtu  obce  a  ZŠ  na rok 2016  vrátane  programového
podľa predloženého a zverejneného návrhu s nasledovnou zmenou: navýšenie v položke
111 003 podielové dane v príjmovej časti 50 000 eur a navýšenie vo výdavkovej časti v
položke 06.4.0 -  717 rekonštrukcia a výstavba verejného osvetlenia 50 000 eur a zmena
znenia z „rekonštrukcia tribúny“, na znenie „vybudovanie tribúny

Za : 8 ( Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing.
Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 2 /MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  Ing. Eva Bencová/
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Hlasovanie  -  berie na vedomie - rozpočet obce na r. 2017-2018
 - stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2016

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

19. Projekt Modernizácia sústavy verejného osvetlenia 

Starosta informoval o problémoch, ktoré nastali s realizáciou projektu Modernizácia 
verejného osvetlenia. Z našej strany boli splnené všetky podmienky, ale nakoniec sa do 
projektu nepôjde, svietidla budú vrátené.
Diskusia: Ing. Peter Belica – čo vlastne Úrad pre verejné obstarávanie kontroluje. Starosta 
odpovedal, že v rámci EKS bol len jeden uchádzač a preto v zmysle usmernenia z 
ministerstva sme museli zaslať materiály k obstarávaniu aj na UVO. 

19. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku 

Prednosta  predniesol  zámer  Obce  Sučany  vypožičať  nehnuteľný  majetok  obce  Sučany
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vypožičiavateľovi  MO  Živena  Sučany,  Stromová  1,  038  52  Sučany  z  dôvodu  hodného
osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods.9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v
znení neskorších predpisov a v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Obce Sučany malej
zasadačky pre MO Živena Sučany 
Diskusia: Ing. Eva Bencová – výpožička bude nepravidelná, len podľa potreby, možno 20x do
roka

Hlasovanie – za schválenie výpožičky nehnuteľného majetku obce špecifikovaného ako
nebytový  priestor  objekt  malej  zasadačky  na  1.  poschodí,  ktorá  je  súčasťou
Robotníckeho kultúrneho domu zapísaného na LV č.1881, vedenom Okresným úradom
Martin, a to budova so súpisným č. 141 postavená na pozemku parcely registra C KN č.
638/1, na Nám. SNP, 038 52 Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a,
ods.9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v
zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Obce Sučany. Interval užívania celoročne 2 x v
mesiaci  podľa  dohody,  maximálne  20  hod.  mesačne  vypožičiavateľovi  MO  Živena
Sučany,  Stromová 1,  038 52  Sučany,  na základe  žiadosti  o  povolenie  užívania  tohto
priestoru za účelom pravidelných stretnutí členiek tejto spoločenskej organizácie

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Prednosta predniesol poslancom  zámer Obce Sučany vypožičať nehnuteľný majetok obce
Sučany vypožičiavateľovi Kvetoslave Sumkovej, bytom Podskala 3, 038 52 Sučany z dôvodu
hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods.9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku
obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Obce Sučany
Diskusia: nik sa neprihlásil

Hlasovanie – za   schválenie výpožičky nehnuteľného majetku obce špecifikovaného ako
nebytový priestor objekt veľkej sály, ktorá je súčasťou Robotníckeho kultúrneho domu
zapísaného na LV č.1881, vedenom Okresným úradom Martin, a to budova so súpisným
č.  141 postavená na pozemku parcely registra C KN č.  638/1,  na Nám. SNP, 038 52
Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods.9 písm. c) zákona č.
138/1991  Zb.  o  majetku  obcí  v  znení  neskorších  predpisov  a  v  zmysle  Zásad
hospodárenia  s  majetkom  Obce  Sučany.  Interval  užívania  celoročne  4  x  v  mesiaci,
maximálne 8 hod. mesačne vypožičiavateľovi Kvetoslave Sumkovej, bytom Podskala 3,
038  52  Sučany,  odbornej  cvičiteľke  zdravotno-rehabilitačných  cvičení  pre  občanov
Sučian,  na  základe  žiadosti  o  povolenie  užívania  tohto  priestoru  za  účelom  výkonu
zdravotno-rehabilitačných cvičení

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/
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Prednosta oboznámil poslancov so  žiadosťou p.  Vlasty Dibdiakovej o predĺženie nájomnej
zmluvy časti nehnuteľného majetku obce špecifikovaného ako parcela registra E KN č. 606,
druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, o výmere 38 m2, zapísaného na LV č. 1881, k.ú.
Sučany na dobu určitú do 31. 12. 2018 

Diskusia: nik sa neprihlásil

Hlasovanie  –  za  schválenie  predĺženia  prenájmu  časti  nehnuteľného  majetku  obce
špecifikovaného ako parcela registra E KN č. 606, druh pozemku zastavané plochy a
nádvoria,  o  výmere 38 m2,  zapísaného na LV č.  1881,  k.ú.  Sučany,  do 31.  12.  2018
nájomcovi Vlaste Dibdiakovej, Generála Svobodu 31, 038 52 Sučany, za nájom vo výške
cenu 35 €/mesiac, v zmysle ustanovenia §9a) ods.8. písm. b) v nadväznosti na §9a ods. 9
z. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to z dôvodu, že na
pozemku  sa  nachádza  prevádzka  Predajne  farby-laky,  rozličný  tovar  a  skladové
priestory zriadená nájomcom.

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Prednosta  predniesol  žiadosť Jozefa Skaličana o trvalé  upustenie  od vymáhania nájmu za
obdobie  od  31.3.2015  do  31.10.2015  za  využívanie  časti  nehnuteľného  majetku  obce
špecifikovaného ako parcela č. 2113/51 o výmere 22 m2, zapísaného na LV č. 1881, k.ú.
Sučany v čiastke celkom 280,- €
Diskusia: nik sa neprihlásil

Hlasovanie  -   za  schválenie  v  zmysle  čl.  16  ods.  6  písm.  d)  Zásad  hospodárenia  s
majetkom  obce  Sučany  trvalé  upustenie  od  vymáhania  nájmu  Jozefovi  Skaličanovi,
Bystrička 445, 038 04 Bystrička, IČO: 41238893, IČ DPH:SK 1048298240 za využívanie
časti nehnuteľného majetku obce špecifikovaného ako parcela č. 2113/51 o výmere 22
m2, zapísaného na LV č. 1881, k.ú. Sučany v období od 31.3.2015 do 31.10.2015 v čiastke
celkom 280,- € 

Za : 6 (Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, 
PhD., JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 4 / MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Eva Bencová, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 
Belica/
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Prednosta predniesol  návrh na zriadenie vecného bremena za účelom priznania ochranného
pásma STL plynovodu, práva uloženia plynovodu a práva trvalého prístupu za účelom opravy
a údržby STL plynovodu , podľa znaleckého posudku č. 6/2014 vypracovaného Ing. Emíliou
Rybárikovou  a  geometrického  plánu  č.  35/201  vypracovaného  Bc.  Richardom  Pilníkom,
úradne overeného Správou katastra Martin dňa 11.03.2013 pod číslom 101/2013 nasledovne:
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diel č. 12 z parcely KNE 1962, druh pozemku zastavané plochy a nádvorie, výmera 470 m2
za jednorazovú odplatu vo výške 822,50,- EUR (1,75,- EUR/m2), zapísaný na liste vlastníctva
č. 3343, katastrálne územie Sučany diel č. 13 z parcely KNE 1964, druh pozemku zastavané
plochy a nádvoria, výmera 20,00 m2 za jednorazovú odplatu vo výške 35,00,- EUR (1,75,-
EUR/m2), zapísaný na liste vlastníctva č. 3457 katastrálne územie Sučany diel č. 14 z parcely
č.  1967,  druh  pozemku  zastavané  plochy  a  nádvoria,  výmera  12,00  m2  za  jednorazovú
doplatu  21,00,-  EUR  (1,75,-  EUR/m2),  zapísaný  na  liste  vlastníctva  č.  3343  katastrálne
územie Sučany diel č. 15 z parcely KNC 1699/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o
výmere  168  m2,  zapísaný  na  liste  vlastníctva  č.  1881  katastrálne  územie  Sučany,  za
jednorazovú odplatu 294,- EUR (1,75,- EUR/m2), 

Diskusia: nik sa neprihlásil

Hlasovanie – za schválenie zriadenia vecného bremena na dobu neurčitú v prospech SPP
–  Distribúcia, a.s.  –spočívajúce  v  povinnosti  obce  Sučany  na  nižšie  uvedených
nehnuteľnostiach  strpieť  existenciu  inžinierskych  sietí  –  plynárenských  zariadení
oprávneného z vecného bremena a strpieť prechod a prejazd zamestnancov a vozidiel
oprávneného z vecného bremena za účelom údržby a opravy plynárenských zariadení, a
to-za účelom priznania ochranného pásma STL plynovodu, práva uloženia plynovodu a
práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby STL plynovodu, podľa znaleckého
posudku č. 6/2014 vypracovaného Ing. Emíliou Rybárikovou a geometrického plánu č.
35/201 vypracovaného Bc.  Richardom Pilníkom, úradne overeného Správou katastra
Martin dňa 11.03.2013 pod číslom 101/2013 nasledovne: diel č. 12 z parcely KNE 1962,
druh pozemku zastavané plochy a nádvorie, výmera 470 m2 za jednorazovú odplatu vo
výške 822,50,- EUR (1,75,- EUR/m2), zapísaný na liste vlastníctva č. 3343, katastrálne
územie  Sučany  diel  č.  13  z  parcely  KNE  1964,  druh  pozemku  zastavané  plochy  a
nádvoria,  výmera  20,00  m2  za  jednorazovú  odplatu  vo  výške  35,00,-  EUR  (1,75,-
EUR/m2), zapísaný na liste vlastníctva č. 3457 katastrálne územie Sučany diel č. 14 z
parcely  č.  1967,  druh  pozemku  zastavané  plochy  a  nádvoria,  výmera  12,00  m2  za
jednorazovú doplatu 21,00,- EUR (1,75,- EUR/m2), zapísaný na liste vlastníctva č. 3343
katastrálne územie Sučany diel č. 15 z parcely KNC 1699/1, druh pozemku zastavaná
plocha  a  nádvorie  o  výmere  168  m2,  za  jednorazovú  odplatu  294,-  EUR  (1,75,-
EUR/m2), zapísaný na liste vlastníctva č. 1881 katastrálne územie Sučany 

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Jaroslav Makovník, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, JUDr. Peter 
Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  2 / Ing. Ján Jamriška p. Martin Rybár, /

Prednosta  predniesol  aj  návrh  na  predaj  nehnuteľného  majetku  obce  Sučany  spoločnosti
Turčianska vodárenská spoločnosť, a.s. IČO:36 672 084 so sídlom Kuzmányho 25, 036 80
Martin  a  to:  pozemok  parcela  registra  „C“  č.  1860/2  katastrálne  územie  Sučany,  druh
pozemku ostatné plochy o výmere 978 m2 v podiele 1/1 zapísaný na LV č. 1881 vedeným
Okresným  úradom  Martin,  katastrálny  odbor  pozemok  parcela  registra  „C“  č.  1860/3
katastrálne územie Sučany, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 53 m2 v
podiele 1/1 katastrálne územie zapísaný na LV č. 1881 vedeným Okresným úradom Martin,
katastrálny odbor stavbu „Objekt ČOV“ súpisné číslo 1269 postavenú na pozemku 1860/3
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katastrálne územie Sučany

Diskusia: Martin Rybár – objekt ČOV, je vo vlastníctve obce, ak chce Turvod investovať musí
mať objekt vo svojom vlastníctve
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – priestor obec nemá ako využiť, sú tu len  kanalizačné rúry 

Hlasovanie – za schválenie  predaja nehnuteľného majetku obce Sučany a to: pozemok
parcela registra „C“ č. 1860/2 katastrálne územie Sučany, druh pozemku ostatné plochy
o výmere 978 m2 v podiele 1/1 zapísaný na LV č.  1881 vedeným Okresným úradom
Martin, katastrálny odbor pozemok parcela registra „C“ č. 1860/3 katastrálne územie
Sučany,  druh  pozemku zastavané  plochy  a  nádvoria  o  výmere  53  m2 v  podiele  1/1
katastrálne  územie  zapísaný  na  LV  č.  1881  vedeným  Okresným  úradom  Martin,
katastrálny  odbor stavbu  „Objekt  ČOV“ súpisné  číslo  1269  postavenú  na  pozemku
1860/3 katastrálne územie Sučany Turčianskej vodárenskej spoločnosti a.s., Kuzmányho
25, 036 80 Martin, IČO: 36672084, v súlade s ustanovením § 9a ods. 1 písm. c/ zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov za cenu vo výške všeobecnej
hodnoty  majetku  určenú  znaleckým  posudkom  vypracovaným  znalcom  Ing.  Igorom
Kovačkom, 038 03 Sklabiňa 110, evid. č. 911763 v celkovej čiastke 13 900,00 €, z toho
stavba „Objekt ČOV“ súpisné číslo 1269 postavená na pozemku C KN parcela číslo
1860/3  vo výške 6 200,00 € a pozemok C KN parcela  č.  1860/2 o výmere 978 m2 a
pozemok C KN parcela č. 1860/3 o výmere 53 m2 obidva v podiele 1/1 zapísaný na LV č.
1881 vedeným Okresným úradom Martin, katastrálny odbor vo výške 7 700,00 €

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

Návrh na zmenu programu – prerokovanie informácie o zámere zriadenia Montessori triedy
v MŠ Zvonček Sučany

Hlasovanie –za zmenu programu

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  1 / Ing. Ján Jamriška/

p. Jana Očková  informovala o záujme rodičov vytvoriť triedu Montessori. Náklady v MŠ na
vytvorenie  1  triedy  v  už  existujúcich  priestoroch   asi  vo  výške  18 000,-  €  /školenia
pedagógov/
Druhá možnosť využiť vybavenie terajšieho klubu Montessori , tak je náklad asi 10 000,- €.
Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská – návrh sa musí prerokovať v sociálnej komisii a v Rade MŠ
Martin Rybár – potreba prerokovať návrh hlavne s riaditeľkou MŠ
Ing. Eva Bencová – potrebné je hlavne presvedčiť riaditeľku MŠ a dvoch pedagógov
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Hlasovanie – za berie na vedomie    informáciu p. Očkovej o zámere zriadenia Montessori
triedy v MŠ Zvonček Sučany

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

20. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva na rok 2016

Prednosta predniesol Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2016.
Navrhnuté bolo doplniť program zasadnutia OcZ dňa 18. 4. 2016 bodom 9 Správa referátu
životného prostredia o činnosti v obci za rok 2015 a bodom 10 Správa o odpadoch, druhu,
poplatkoch a objemoch za rok 2015

Hlasovanie - za schválenie doplnenia programu zasadnutia OcZ dňa 18. 4. 2016 bodom 9
Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2015 a bodom 10 Správa o
odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2015

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

Hlasovanie – za  schválenie Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok
2016 s doplnením programu zasadnutia OcZ dňa 18. 4. 2016 bodom 9 Správa referátu
životného prostredia  o činnosti  v  obci  za  rok 2015 a bodom 10 Správa o odpadoch,
druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2015

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

21. Správa o činnosti komisií

Jednotliví predsedovia komisií zhodnotili činnosť svojich komisií .
Mgr.  Veronika  Ďaďová  –  činnosť  kultúrnej  komisie,  bude  už  len  posedenie  so  staršími
občanmi a Silvester,  oboznámila  poslancov  o vzdaní  sa  členstva  členky kultúrnej  komisie
a športu p. Aleny Matulovej.
Ing. Peter Belica – požiadavka koordinovať všetky kultúrne akcie
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Hlasovanie – berie    na vedomie vzdanie sa členstva členky Aleny Matulovej v komisii
kultúry a športu    

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

Starosta všetkých prítomných pozval na posedenie jubilantov na 16.12.2015 o 14,30 hod. v
RKD

JUDr. Peter Belica – požiadavka z komisie na zhotovenie informačných tabuliek na detské
ihriská s bezpečnostnými pokynmi, taktiež z komisie je požiadavka na zvýšenie počtu členov
obecnej polície

Hlasovanie  -  žiada  prednostu  OcÚ  zabezpečiť  vyhotovenie  tabuliek  (zákazy,
doporučenia, bezpečnostné pravidlá) a ich osadenie na detských ihriskách v obci

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

Hlasovanie  –  odporúčacie  uznesenie  –  navýšenie  počtu   členov  obecnej  polície  na  3
členov a     viac  

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Jaroslav Makovník, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika 
Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 2 / Martin Rybár, JUDr. Peter Belica /
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

Mgr. Róber Kováč – zrušiť políciu je ľahko, ale jeden policajt je málo
MUDr. Iveta Trnovská – sociálna komisia, preberalo sa KC, zatiaľ nie je rozhodnuté čo bude,
taktiež klub Montessori,   zabezpečuje sa sociálny taxík pre dôchodcov a invalidných ľudí,
bude fungovať pravdepodobne od 1.7.2016. Návrh na zabezpečenia návštevy v iných KC, aby
sa zlepšila ich činnosť.
Ing. Eva Bencová – činnosť stavebnej komisie, rozoberali hlavne územný plán,  informovala
o sťažnosti  p.  Hroznárovej,  ktorá  dostala  odpoveď na  svoju sťažnosť,  že  obec  neporušila
žiadne predpisy, riešil sa problém radových garáži na sídlisku Teheleň, pretože došlo v posune
garáži  a vlastníkov  pozemkov,  komisia  sa  bude  snažiť  vyriešiť  tento  problém.  Návrh  na
zrušenie zmluvy s FO starého futbalového ihriska – kosenie ihriska. žiada prednostu OcÚ
doriešiť spôsob kosenia a zaradiť kosenie starého futbalového ihriska do pravidelnej údržby
zelene v obci.  Starosta  prehlásil,  že v 1.  polroku 2016 bude zabezpečené kosenie starého
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futbalového ihriska.
Ing. Peter Belica – doriešiť križovatku ulice Komenského a ul. Pionierskej- stojí voda, nie je
osvetlenie
Mgr.  Róbert  Kováč  –  problémy  s kanalizáciou,  požiadavka  prečistiť  hlavne  ulicu  Ď.
Langsfelda
Martin Rybár – najväčší problém kanalizácie je, že splašková aj  dažďová voda ide spolu,
taktiež je spádová obec aj pre Turany a je to veľká záťaž
Martin Rybár – ekonomická komisia, potreba vyčleniť finančné prostriedky na rekonštrukciu
ciest

Hlasovanie -     žiada prednostu OcÚ doriešiť spôsob kosenia a zaradiť kosenie starého
futbalového ihriska do pravidelnej údržby zelene v obci

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška,
Martin Rybár, JUDr. Peter Belica /
Proti: 0  
Zdržal sa: 1 /Jaroslav Makovník/
Neprítomní:  0

22. Rôzne

Starosta informoval poslancov o tvorbe novej web stránky obce a poprosil ich o upresnenie
adries a kontaktov.
Ing. Peter Belica – ako bude ukončená zmluva s tvorcami webstránky a ako budú zaplatení,
taktiež sťažnosti na hygienické zariadenia v RKD.
Starosta bude potrebné opravu prípadne rekonštrukciu týchto zariadení riešiť v nasledujúcom
roku. Na tvorbu web stránky bola uzavretá zmluva, v ktorej bol dohodnutý termín a obec
využije  ustanovenia  o zmluvnej  pokute  týkajúcu sa nedodržania  termínu odovzdania  web
stránky.

Návrh na zmenu programu – vystúpenie p. Miroslava Mierta

Hlasovanie –za zmenu programu

Za : 10 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0 

Miroslav Miert – potreba riešiť otázku obce Sučian na základe toho, že obec Turany bude od
1.1.2016 mestom. Sučany boli podľa historických dokumentov mestečkom a nebolo by dobré
keby sme niekedy mali patriť pod mesto Turany alebo boli len súčasťou Martina.
Vypracuje článok o histórií obce Sučany.

JUDr. Peter Belica – pripomienky k inventarizačným komisiám, ako vznikli a prečo poslanci
neboli o konaní inventarizácie informovaní skôr
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Starosta – príkaz k inventúre, v ktorej sú určení členovia inventarizačných komisií  podpisuje
starosta, pričom má za to, že v rámci transparentnosti je vhodné, aby poslanci mali prehľad a
informácie o majetku obce
Ing. Peter Belica – súhlasí, že členovia sú informovaní neskoro, potrebné je to doriešiť
Ing. Bencová – pripomienky k priebehu inventarizácie, dôsledne číslovať inventár, čísla sa
lepia, často číslo odpadne a potom sú problémy s určením, potrebné zabezpečiť číslovanie
farbou. Zabezpečiť uloženie vyradeného inventáru na jednom mieste
Zabezpečiť preloženie polohovacích postelí z hangáru, nakoľko v týchto priestoroch je vlhko.
Kultúra v obci – je potreba  zabezpečiť akcie aj pre mladých nielen pre dôchodcov. 
Ing.  Eva Bencová požiadala  o doplnenie  8.  člena do komisie  výstavby,  územného plánu,
dopravy a životného prostredia Ing. Zoltána Bodnára

Hlasovanie  -  schválenie  za  člena  komisie  výstavby,  územného  plánu,  dopravy  a
životného prostredia Ing. Zoltána Bodnára

Za : 11 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 
Jaroslav Makovník, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter 
Belica, JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška /
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní:  0

Ing. Iveta Trnovská – oznámila že MUDr. Plevková obhájila prácu tak  máme v obci 
profesorku medecíny. 

23. Interpelácie
Interpelácie neboli

8. Záver 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť
a zasadnutie  OZ ukončil.

Daniela Ligačová
zapisovateľka       

Overovatelia zápisnice: 

                                                   ..........................................           ........................................
                                                          Mgr. Róbert Kováč                       Martin  Rybár

  ....................................                                                         .......................................
    Mgr. Vladimír Olbert                                                   Ing. Vladimír Plžik
        prednosta OcÚ                                                                                   starosta obce
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